
10 otázek pro ... Pavla Otipku
Mgr. Pavel Otipka je společníkem ostravské advokátní kanceláře Tonnies & Otipka - advokáti, v.o.s.
Je absolventem Právnické fakulty Masarykovy Univerzity v Brně, kterou ukončil v roce 1998 a od
jejího absolvování do současné doby působí v advokacii. Jako advokát se zaměřuje především na
korporátní právo a agendu M&A. Kancelář, ve které působí a které je zakladatelem, je zaměřena na
generální praxi, což souvisí s její regionální působností. Od roku 2017 je regionálním představitelem
České advokátní komory pro severní Moravu, když už řadu let před tím vykonával funkci zástupce
regionálního představitele.

Od roku 2017 je rovněž členem kontrolní rady České advokátní komory a v roce 2022 byl
ministrem spravedlnosti jmenován zkušebním komisařem pro advokátní zkoušky v oboru
obchodní právo.
 

1. Co máte na své práci nejraději?
Svobodu, nezávislost, kreativitu.

2. Největší pracovní úspěch?
Několik M&A transakcí a řada spokojených klientů.

3. Knížka, kterou jste četl naposled?
Tomáš Etzler-Novinářem v Číně 2-Nezešílet!

4. Ideální dovolená?
V zimě na horách, v létě u moře. A mezi tím občas nějaká metropole a poznávání architektury a
gastronomie.

5. Který předmět byl na studiích Vaším nejoblíbenějším a proč? A který jste naopak neměl
rád vůbec?
V podstatě jsem měl dva nejoblíbenější předměty, a to obchodní právo a finanční právo, což byly
rovněž mé státnicové předměty a zejména obchodnímu právu se věnuji po celou dobu své advokátní
praxe a v největší míře. Nejméně oblíbenými byly právo životního prostředí a právo sociálního
zabezpečení.

6. Proč jste se rozhodl stát právníkem?
Měl jsem pocit, že to bude profese, která mě bude bavit a naplňovat. A nespletl jsem se.

7. Ideální způsob relaxace?
Cestování a wellness procedury v termálních lázních.

8. Kde se vidíte za 10 let?
V advokacii. Zatím na tom nehodlám nic měnit, ale třeba přijde nějaká jiná výzva.

9. Čím byste byl, kdybyste nebyl právníkem?
Učitel dějepisu a českého jazyka, ideálně na střední škole.

10. Kdyby pro Vás peníze nebyly vůbec důležité, co byste dělal?
Provozoval bych knihkupectví s malou kavárnou. A samozřejmě bych se tu a tam věnoval advokacii.
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